
 
PÖYTÄKIRJA 
Merituulen koulu korjaushanke  
Seurantatyöryhmän kokous nro 4  
Aika 15.5.2014 klo 15.00  
Paikka Merituulen koulu, Västankvarnintie 384 
  
Läsnä:  
Yhdyskuntateknisen lautakunnan puheenjohtaja Peter Siggberg  
Sivistyslautakunnan puheenjohtaja Kristian Westerholm  
Sivistyslautakunnan suomenkielisen jaoston puheenjohtaja Mika Rytkönen  
Merituulen koulun vanhempainyhdistys MEvy ry:n edustaja Mikko Lehto  
Terveystarkastaja Kerstin Lindqvist 
Kunnaninsinööri Ilmari Viljanen  
Merituulen koulun rehtori Satu Suonpää  
 
Poissa:  
- 

 

   

1 § Kokouksen avaus   

 

Puheenjohtaja Mika rytkönen avasi kokouksen. 

   

  

2 § Edellisen kokouksen pöytäkirja  

 

 Lisäys ja korjaus kohtaan 5, korjattu lause: Tarjotaan aktiivisesti tiedotusvälineille mahdollisuutta tiedottaa 

aiheesta. Esim.  teknisen alan lehtiin tarjotaan aihetta siitä, miten Aalto Yliopiston mittausjärjestelmää 

käytetään osana sisäilmakorjauksen laadunvarmistusta.” 

 

Muilta osin edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 

   

3 § Korjaus- ja rakennusurakoitsijan valintaprosessi ja hankkeen eteneminen 

 

Urakoitsijat on valittu:  

 

Aikataulusuunnitelma: Aloituskokous järjestetään  viikolla 21. 

Korjaus- ja rakennusurakka valmis 12.12.2014.  Laatu määrittää aikataulun.  

 

Valvonta: Korjattavan osan valvonta kilpailutetaan 16.5. alkaen. Valvoja valitaan 27.5.2014. Valvojan 

valinnan pisteytyksen perusteena 40% hinta- ja 60% laatupisteet. 

Käytiin keskustelua suunnittelijan ja korjausurakoitsijan vastuusta ja vastuuajan pituudesta. 

 

Korjaustyön laatuvaatimukset on asetettu  korjaussuunnitelmassa. Kaikkien tarjoajien tulee täyttää 

laatuvaatimukset. Kilpailutuksen määrittäjänä on hinta. 



 

 

   

   

4 § Edellisen kokouksen ja vanhempainillan yhteydessä tulleiden kysymysten vastausten käsittely 

  

Käytiin läpi Vahanen Oy:n vastaukset tiedotustilaisuuden palautteisiin ja kysymyksiin. Keskusteltiin radon-

mittauksesta ja sen mukaisista toimista. 

 

Mittauslaitteet/ yhteistyö Aalto Yliopiston kanssa: Urakkaan kuuluu 15 kpl antureita. 

 

Satu Suonpää ehdotti apurahan hakemista Työsuojelurahastosta. Selvitetään, mitä kautta 

Työsuojelurahaston rahoituksia haetaan. 

   

Ilmari Viljanen esitteli hankkeen aikajanan.  Mikko Lehto pyysi, että aikajanan liitteeksi lisätään pöytäkirjat, 

joista ilmenee päätöksenteko ja päätöksenteon perusteet. Lisäksi lisätään päivämäärä kunnanvaltuuston 

kokouksesta, jolloin päätös koulun korjaamisesta tehtiin (30.9.2013).  

 

 

5 § Seurantatyöryhmän jäsenille tulleita kysymyksiä 

   

Mikko Lehto MEvy ry:n hallituksen edustajana esitti seuraavat kysymykset: 

 Mitä aineita ja kemikaaleja remontissa aiotaan käyttää? Selvitys kaikista remontin aikana 

käytettävistä aineista/kemikaaleista sekä käytettävien aineiden käyttöturvallisuustiedotteet, 

joiden perusteella voidaan tarkastaa Tukesin  luettelosta aineiden vaikutukset ja ominaisuudet. 

Koulun henkilökunnan kysymykset: 

 Valvojan käyntien tiheys työmaalla? Ilmari Viljasen antaman tiedon mukaan n. 2 kertaa viikossa. 

 Mirja Salkinoja-Salosen luento koululle, rehtori järjestää alkusyksylle. 

 

 

6 § Tiedottaminen 

  

Tiedotussuunnitelman tekeminen.  

 

Ilmari Viljanen ja Peter Siggberg ovat tiedottaneet henkilökuntaa . 

Vanhempien tiedottaminen Wilman välityksellä:  Ilmari Viljanen laatii tiedotteen. 

 

Kesäkuun alussa kotisivulle tiedote ja lehdistötiedote  työmaan käyntiin lähdöstä.  

 

Urakoitsijalta pyydetään viikkotiedotetta työmaan tapahtumista (Ilmari Viljanen). Viikkotiedote voidaan 

julkaista koulun kotisivulla. 

 

Mika Rytkönen pitää yhteyttä Esko Siistoseen / Aalto Yliopisto 

 

 



 

 

7§  Muut asiat  

 

Ei muita asioita. 

 

 

8§ Kokouksen päättäminen 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.20.  


